
Årsmötesprotokoll
Emådalens fiber ekonomisk förening 29/10 2024

Café Omtanken Högsby

Mötets öppnandes av ordförande Nils-Erik Nilsson, hälsar alla välkomna och förklarar att 
årsmötet öppnat. 

§1 Val av mötesordförande.
Till mötesordförande valdes Nils-Erik Nilsson. 

§2 Val av mötessekreterare.
Till sekreterare för årsmötet valdes Yvonne Klangh 

§3 Godkännande av röstlängd. 13 närvarande
Listan som närvarande skrivit på godkändes som röstlängd. 

§4 Val av 2 justeringspersoner.
Till justeringspersoner valdes Rolf Jonsson och Helene Hult. 

§5 Om årsmötet blivit utlyst i behörig ordning.
Årsmötet beslutade att årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst. 

§6 Fastställande av dagordning
Årsmötet beslutade att godkänna dagordningen. 

§7 Verksamhetsberättelse.
Ordförande läste upp verksamhetsberättelsen och hänvisade till hemsidan att ta del 
av den. Fråga om driftstörningar i fibernätet diskuterades och det finns vissa 
snörningar framförallt på tv:n men inga långa avbrott, även frågan om hur många 
medlemmar som anslutit sina fastigheter är i dagsläget ca 65 
Årsmötet beslutade att godkänna verksamhetsberättelse.

§8 Kassarapport. 
Ordförande förklarade den och hänvisade till hemsidan att ta del av den. Årsmötet 
beslutade att godkänna kassarapporten. 

§9 Revisionsberättelse.
Lästes upp av revisor Mikael Eliasson hade inget att anmärka pả. 

§10 Resultat och balansräkning. 
Årsmötet beslutade att godkänna resultat och balansräkning. 

§11 Beslut om ansvarsfrihet åt styrelsen för gångna året 2023.
Årsmötet beslutade att bevilja den avgående styrelsen ansvarsfrihet för 
verksamhetsåret 2023. 

§12 Fråga om arvode till styrelseledamöter och revisorer.
Årsmötet beslutade att ingen ersättning för 2023, men vill att valberedningen får ett 
uppdrag att utreda det till nästa årsmöte 2024. 

§13 Medlemsavgift för 2025. 
Årsmötet beslutade oförändrat 100 kr per år. 
Byanätsavgift 150 kr per månad inkl moms.



§14 Val av styrelseledamöter för föreningen. 
Årsmötet beslutade enligt följande 
Ordförande 1 år Nils Erik Nilsson 
Styrelseledamot 2 år Ann Bradley 

Günter Feierabend 
Övriga i styrelsen har ett år kvar.

§14b Val av firmatecknare. 
Årsmötet beslutade att utse Nils-Erik Nilson, Yvonne Klangh, Ann Bradley till 
firmatecknare var för sig . 

§15 Val av revisorer 2 st. 
Valberedningens förslag 1 revisor enigt stadgarna , en diskussion om antalet och 
stadgarna lästes igenom angående revisor och beslutade enligt stadgarna. 
Årsmötet beslutade att utse Mikael Eliasson till revisorer och 

Helen Hult till revisor suppleant 
§16 Val av valberedning minst 2 st samt sammankallande. 

Årsmötet beslutade utse Martin Joelsson och Per-Erik Gustavsson till 
valberedningen sammankallande blir Martin Joelsson. 

§17 Information från styrelsen. 
En diskussion ang ev gruppavtal med telia fördes, många har väntat en längre tid 
på ådetta och tycker att dagens abonnemang är dyra, ordförande förklarad att det 
kommer att medföra mer arbete för kassör och sekreterare och att alla betalar sitt 
abonnemang till föreningen varje månad, styrelsen fick i uppdrag att undersöka vilka
abonnemang som finns på marknaden och återkomma till medlemmarna via vår 
hemsida, man önskade att medlemmarna får ett mail när denna information läggs 
ut.
Styrelsen kommer även att fråga alla medlemmar om man är intresserad av 
gruppabonnemang. 
Kommer man fram till något bra så kan styrelse kalla till ett medlemsmöte . 

§18 Övriga frågor 
hänvisar till §17 då detta var en frågeställning som önskades under denna punkt. 
Även ett påpekande att årsmötet ska läggas tidigare på året, detta ska styrelsen 
anamma. 

§19 Ordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

________________________ 
Ordförande Nils Erik Nilsson 

________________________ __________________________ 
Justerare 1) Rolf Jonsson Justerare 2) Helene Hult 


